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Protokół z XXV posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 10.05.2021 r. 

 

Posiedzenie zdalne za pośrednictwem platformy Cisco Webex Meetings UM Lublin. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.38 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokólant obrad: M. Tarkowska 

 

Przyjęty porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Posiedzenia Rady w dniu 12.04.2021 r.  

4. Utrzymanie porządku i zapewnienia bezpieczeństwa na terenie dzielnicy. 

5. Działania Rady, otrzymana korespondencja, informacje dotyczące istotnych 

spraw dla mieszkańców dzielnicy.  

6. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2021 – stan aktualny oraz przeznaczenie 

nierozdysponowanych dotychczas środków. 

7. Propozycje Rady Dzielnicy Sławin do projektu budżetu miasta na rok 2022 – 

dyskusja. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie poprosiła o wypełnienie 

elektronicznej ankiety - listy obecności na posiedzeniu. Z. Rzączyńskiej głosowanie 

Przewodnicząca wpisała ręcznie. Stwierdzono, że w tym momencie w posiedzeniu 

uczestniczy 10 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. Lista 

obecności członków Rady (zał. nr 1). W posiedzeniu jako goście uczestniczyli też 

radna Rady Miasta J. Mach oraz dzielnicowy Straży Miejskiej S. Stadnicki (zał. nr 2). 

 

Ad 2.  

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i spytała, czy są 

propozycje zmian w stosunku do wersji przekazanej przed posiedzeniem. Nie było 

uwag. Z uwagi na uczestniczenie Z. Rzączyńskiej w posiedzeniu, przy braku 

możliwości oddania głosu elektronicznie, jej zadeklarowaną decyzję Przewodnicząca 

dopisała ręcznie. Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie - 

wyniki głosowania – zał. nr 3.  
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Ad 3. 

Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z XXIV posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin w dniu 12.04.2021 r. a także spytała M. Tarkowską czy ktoś 

wniósł uwagi merytoryczne do projektu protokołu. Przewodnicząca poddała projekt 

protokołu pod głosowanie. Głosowanie Z. Rzączyńskiej Przewodnicząca dopisała 

ręcznie. Protokół został przyjęty jednogłośnie (10 głosów za) - wyniki głosowania – 

zał. nr 4. 

 

Ad. 4. 

 Dzielnicowy Straży Miejskiej S. Stadnicki przekazał, że jest już mniej wraków 

samochodów w dzielnicy – zostały usunięte m.in. z ul. Północnej, Świerkowej, Al. 

Warszawskiej. 

 M. Tarkowska poprosiła dzielnicowego aby zgłosił do poprawy nawierzchni ul. 

Mgielnej i Wodnej. 

 Przewodnicząca wniosła prośbę o zwracanie uwagi pieszym chodzącym po 

ścieżkach rowerowych zamiast po chodnikach. 

 J, Jabłoński wspomniał o parkowaniu samochodów w pobliżu szkoły i potwierdził, 

że strażnik szkolny często kontroluje teren i zwraca uwagę kierowcom, którzy 

niewłaściwie zatrzymują się lub parkują. 

 D. Wójcik podziękowała dzielnicowemu za interwencję ze stycznia w sprawie 

smogu, tj. wydobywającego się dymu z komina domu jednorodzinnego przy          

ul. Willowej (naprzeciw sklepu Stokrotki). Eko Patrol przeprowadził kontrolę, która 

jednak wykazała, że spalany węgiel spełnia normy. 

 B. Kamieńska – Krzowska zgłosiła do dzielnicowego i poprosiła o interwencję Eko 

patrolu w budynku firmy komputerowej przy ul. Jaworskiego 7, gdzie nawet latem 

spalane są prawdopodobnie opakowania. 

 O godzinie 19.00 do posiedzenia dołączyła M. Olszewicz – Wątorska.  

 

Ad. 5. Przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 Akcja porządkowa na dzielnicy - zbyt późno otrzymano informację z UM, podjęto 

decyzję o uczestniczeniu po odpowiednim przygotowaniu w późniejszym terminie; 

 Po wizji lokalnej odpowiedziano na mail z Fundacji Krajobrazy z prośbą o podanie 

lokalizacji na zasadzenia drzew; 

 Zapoznano się z odpowiedzią ZDiM na uwagi RD do Koncepcji budowy 

przedłużenia ul. Zelwerowicza do ul. Sławinkowskiej.  

 Otrzymano informację z Wydziału Planowania UM o II wyłożeniu projektów zmian 

MPZP na obszarze w zachodniej części dzielnicy (rejon ul. Wodnej, Mgielnej, 

Głównej, Deszczowej, Kmieciej i al. Warszawskiej) - informacja została 

przekazana członkom Rady, zamieszczona na stronie dzielnicy oraz powieszona 

w okolicy przystanków MPK w tym rejonie; 

 Pozyskano informacje z Wydziału Gospodarowaniem Mienia na temat 

zagospodarowywania działki gminy sąsiadującej  z terem szkoły i ul. J. Lisa 



3 
 

(dzierżawa pod zieleń przydomową, umowa od 1.05.2021 na 3 lata z możliwością 

rozwiązania co roku); 

 Odbierano korespondencję, aktualizowano strony internetowe dzielnicy, 

wspierano mieszkańców w interwencjach i udzielano im informacji dotyczących 

spraw dzielnicy; 

 Kontynuowano sprawy rezerwy celowej dzielnicy - zagadnienie będzie omówione 

w kolejnym punkcie posiedzenia. 

 UM rozpoczął realizację parku przy ul. Zbożowej. 

 Analizowano propozycję umowy TBV z miastem w sprawie zmian w mpzp           

na terenie Górek Czechowskich i związaną z nią propozycją przekazania działek 

na skraju naszej dzielnicy na potrzeby oświatowe. 

Ad. 6 

 W ramach spraw rezerwy celowej dzielnicy złożono, a podpisaniu przez ZDiM 

przekazano do UM Wniosek na remont ul. Lawendowej (R. Osiak). 

 Złożono też Wniosek na udrożnienie przejazdu rowerowego wzdłuż ul. 

Poligonowej na wysokości ul. Zielone Wzgórze. W odpowiedzi uzyskano wstępną 

informację o konieczności zwiększenia zakresu i kwoty tego zadania. Po 

rozmowach w ZDiM kwota została utrzymana. Otrzymano pismo informujące        

o przygotowywaniu przez WURDiM UM projektu organizacji ruchu oraz                 

o konieczności podziału wniosku na dwa: przebudowy sygnalizacji świetlnej           

i wykonaniu oznakowań pionowych, poziomych, zmian w barierkach. Stosowne 

wnioski zostały złożone do ZDiM. Oczekujemy na ich podpisanie w celu 

przekazania do UM (R. Osiak). 

 Dyskutowano na temat możliwości umieszczenia tablic informacyjnych w 

dzielnicy. Najlepsze miejsce to okolice sklepu Stokrotka przy ul. Willowej, ale jest 

to w pasie drogowym (D. Wójcik). Zwrócono też uwagę na konieczność ciągłego 

nadzoru nad tablicami (M. Pietrzela). 

 Zaproponowano montaż piłkochwytów na boisku przy ul. Lawendowej (D. Wójcik). 

M. Pietrzela przypomniała, że już wcześniej było to rozpatrywane i UM tłumaczył, 

że pomysł nie jest możliwy do realizacji z uwagi na zapisy MPZP. 

 Zaproponowano, aby pozostałe środki z rezerwy tj. 30 tys. złotych przeznaczyć 

na remont ul. Lawendowej (M. Pietrzela). Termin składania propozycji już minął i 

późniejsze ich złożenie grozi brakiem możliwości ich realizacji oraz 

przepadnięciem środków (R. Osiak). 

Przewodnicząca poddała Uchwałę Nr 20/XXV/2021 w sprawie wyboru zadań do 

realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki 

pomocnicze w roku 2021 pod głosowanie. Uchwała zakłada przeznaczenie  

środków w kwocie 30 tys. zł na remont ul. Lawendowej. To zwiększenie do 130 

tys. zł kwoty przeznaczonej na to zadanie Uchwałą Nr 19/XXIV/2021 Rady 

Dzielnicy Sławin z dnia 12 kwietnia 2021 r. Uchwała Nr 20/XXV/2021 została 

przyjęta jednogłośnie (11 głosów za). 

 Zaproponowano, aby już od października zgłaszać propozycje do rezerwy celowej 

na rok 2022. Umożliwi to wcześniejsze rozpoczęcie oceny możliwości realizacji     
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i wyceny, gdyż proces ten jest b. czasochłonny. Umożliwi to też wybór większej 

ilości pozycji ze środków z rezerwy w przyszłym roku (R. Osiak). 

 

Ad. 7 

Przeprowadzono analizę aktualności propozycji RD Sławin do budżetu Miasta Lublin 

z ubiegłego roku do ponownego uwzględnienie na rok 2022. Rada uznała, że prawie 

wszystkie propozycje z ubiegłego roku są aktualne. W ciągu dwóch tygodni Zarząd 

RD Sławin przedstawi członkom Rady projekt, zaktualizowanego w oparciu o uwagi 

Rady, zestawienia propozycji na rok 2022. Na najbliższym posiedzeniu, po 

uwzględnieniu uwag do przedstawionej wersji, Rada podejmie stosowną Uchwałę. 

 

Ad. 8 

Akcja Sprzątanie dzielnicy – wstępnie 29.05.2021 r. od godz. 10.00.  

D. Wójcik - przede wszystkim należy utworzyć wydarzenie na facebook.  

P. Waga zajmie się grafiką wydarzenia - planowane plakaty (ok. 10 szt. w formacie 

A3) do rozwieszenia w różnych miejscach na terenie dzielnicy.  

Do M. Tarkowskiej mailem należy  przesłać propozycje obszarów do sprzątania oraz 

miejsc pozostawiania worków z odpadami. M. Tarkowska ustali też z Wydziałem 

Ochrony Środowiska szczegóły związane z organizacją Akcji (worki, rękawice, termin 

odbioru itp.).  

 

Ad.9.   

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.12. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska (-) 

Załączniki: 

 

1. Lista obecności członków RD Sławin na XXV posiedzeniu w dniu 10.05.2021 r. 

2. Lista gości na XXV posiedzeniu w dniu 10.05.2021 r. 

3. Porządek XXV Posiedzenia RD Sławin w dniu 10.05.2021 r. 

4. Głosowanie nad przyjęciem porządku XXV posiedzenia w dniu 10.05.2021 r. 

5. Głosowanie nad przyjęcie protokołu z obrad XXIV posiedzenia RD Sławin. 

6. Uchwała Nr 20/XXV/2021 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 10 maj 2021 r. w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane 

przez jednostki pomocnicze w roku 2021. 

7. Głosowanie nad przyjęciem Uchwały Nr 20/XXV/2021. 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 7.06.2021   Przewodnicząca Rady 

            Dzielnicy Sławin 

        Małgorzata Pietrzela (-) 


